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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Blazena Westerlund. Justering sker torsdag 20 augusti. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde 2009-06-01 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2009-06-11 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2009-08-27 
Ärende nr 6: Svar på skrivelse från (s), (mp) och (v) om de kraftiga hyres-
höjningarna på Farstas gruppboenden 
Rådet påpekade att de gemensamma utrymmena vid gruppboendena fyller 
en mycket viktig funktion med tanke på de boendes funktionsnedsättningar 
och sociala behov. Ofta är samvaron i de gemensamma utrymmena den 
enda möjligheten till socialt samspel för de boende. 
 
Ärende nr 16: Förslag till program för utvecklingen i Söderort 
Ebba Lundgren konstaterade att fri trådlös uppkoppling på caféer definitivt 
inte är bra för elöverkänsliga. Den alltmer utbyggda trådlösheten framför 
allt i Stockholm city innebär att elöverkänsliga får allt svårare att vistas där. 
 
Ärende nr 17: Förslag till policy för samverkan och samordning av insat-
ser för vuxna personer med utvecklingsstörning 
Blazena Westerlund framförde synpunkten att tillgången på läkare som kan 
diagnosticera och medicinera är underdimensionerad i förslaget. 
 
Ärende nr 18: Förslag till ersättningssystem inom socialpsykiatrin 
Blazena berömde förvaltningen för ett tjänsteutåtande som var betydligt 
lättare att tillgodogöra sig än själva remissmaterialet. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 
Från föregående sammanträde: Besök av representant för Atrium. Avdelnings-
chef Per-Ove Mattsson berättade att Åke Reichard, marknadsområdeschef vid 
Atrium, kommer att besöka rådet vid mötet den 7 september. 

 
§ 6 Gemensamt möte med handikappråden i Söderort  

Ett gemensamt möte för handikappråden i Skarpnäck, Enskede-Årsta-Van-
tör och Farsta hålls måndag 28 september kl 17.30 i förvaltningens lokaler. 
Temat är FN:s konvention om mänskliga rättigheter för funktionsnedsatta 
och Projekt Agenda 50 – verktyg för funktionsnedsattas rättigheter.  
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§ 7 Övriga frågor  

Ingrid Edin berättade om sin fortsatta kamp för att avhjälpa bristen på hör-
selslingor i offentliga lokaler i allmänhet och på Sköndals bibliotek i syn-
nerhet. (Se även protokoll från rådets möte den 4 maj.) Efter ytterligare ett 
stort antal telefonsamtal till tjänstemän inom olika förvaltningar – som alla 
har varit mycket vänliga men inte själva kunnat hjälpa utan hänvisat vidare 
till andra tjänstemän – blev Ingrid kontaktad av en tjänsteman vid Stock-
holms Stadsbibliotek. Han kunde glädja Ingrid med beskedet att vänföre-
ningen vid biblioteket i Sköndal skulle få pengar till den hörselslinga som 
behöver installeras i lokalen för att personer med hörselnedsättningar ska 
kunna delta vid olika arrangemang på samma villkor som andra besökare. 
 
Ingrid önskade att det skulle finnas en större samordning och större kun-
skap inom stadens förvaltningar om vem som ansvarar för vad så att all-
mänheten inte behöver hänvisas vidare på det sätt som har drabbat henne. 
 

§ 8 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 7 september 2009 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. 
 


